
REPUBLIKA HRVATSKA        
VIJEĆE ZA ELEKTRONIČKE MEDIJE 
 
        Zagreb, 29. rujna 2010. 
 
 

Z A P I S N I K 
 

s 39-10 sjednice Vijeća za elektroničke medije, održane dana 27. rujna 2010.  
 

Započeto u 11.15 
 
 
PRISUTNI: Zdenko Ljevak, Marija Udiljak, Damir Hajduk, Zdravko Kedžo, Ljubomir 

Stefanović i Ernest Strika 
 
ISPRIČANI: Olga Ramljak 
 
OSTALI 
PRISTUNI: Nives Zvonarić  
 
Sjednicu je otvorio predsjednik Vijeća Zdenko Ljevak i konstatirao da postoji kvorum za 
donošenje pravovaljanih odluka te predložio sljedeći: 
 
D N E V N I   R E D: 
 

1. Ovjera zapisnika 
2. Izvršenje odluka s prethodne sjednice 
3. Odluka Upravnog suda – poništenje odluke Vijeća o dodjeli koncesije za obavljanje 

djelatnosti televizije – daljnje obveze Vijeća 
4. Zahtjev za davanjem suglasnosti za izmjene i dopune programskih osnova 

a) Zagrebački radio d.o.o. 
b) Morski zvuk d.o.o. 
c) Mea media d.o.o. 
d) Vanga d.o.o. 
e) Radio V. Gorica d.o.o. 
f) Novi radio d.o.o. 
g) Radio Sisak d.o.o. 
h) Primorski radio d.o.o. 

5. Zahtjev za povezivanjem u mrežu – Totalni FM 
6. Zahtjev za davanjem suglasnosti za izmjene i dopune programskih shema 

a) Zagrebački radio Plavi 9 d.o.o. 
b) Radio Terezija d.o.o. 

7. Razno 
a) Zamolba za sastanak – projekt Soundset  
b) Kapital Net d.o.o. – zahtjev za raspisivanje javnog natječaja unutar MUX-a B 
c) Radio Đakovo d.o.o. – prigovor na rad 
d) Hrvatski radio – Radio postaja Nova Gradiška d.o.o. 
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Predloženi dnevni red jednoglasno je prihvaćen 

 
 

Ad. 1. 
Usvojeni zapisnici 27-10, 28-10, 29-10, 30-10, 31-10, 32-10, 33-10, 34-10, 35-10, 35-10, 36-10 i 
37-10 sjednice Vijeća.  
 
 
Ad. 2. 
Članovi Vijeća izvješteni su o izvršenju odluka s prethodne sjednice Vijeća. 
 
 
Ad. 3. 
Odlučeno je: 
Prije donošenja konačne odluke o daljnjem postupku, a vezano za odluku Upravnog suda o 
poništenju odluke Vijeća o davanju koncesije zatražit će se mišljenje pravnih stručnjaka s 
područja upravnog prava.  
 
 
Ad. 4. 
Odlučeno je: 
Prije donošenja konačne odluke o davanju suglasnosti na izmjene i dopune programske osnove 
nakladnika zatražit će se dodatno očitovanje istih, a vezano za: emitiranje Vijesti u trajanju od 
5 minuta – da li se radi o Vijestima koje se odnosi na područje koncesije svakog pojedinog 
nakladnika ili se radi o Vijestima koje obuhvaćaju nacionalno područje.  
 
 
Ad. 5. 
Odlučeno je: 
Prije donošenja konačne odluke o davanju suglasnosti o povezivanju u radijsku mrežu 
programa zatražit će se dostava detaljnih podataka na koji se način ostvaruje zajednička 
vlastita proizvodnja povezanih nakladnika radija na hrvatskom jeziku, u koju se ne uračunava 
vlastiti program, a dnevno iznosi najmanje 25% radijskog programa koji se objavljuju putem 
mreže. 
 
 
Ad. 6. 
Odlučeno je: 

a) Nakladniku Zagrebački radio Plavi 9 d.o.lo. uputit će se zahtjev za dostavom nadopune 
prijedloga izmjena i dopuna programske sheme.  

b) Nakladniku Radio Terezija d.o.o. uputiti će se zahtjev za dostavom nadopune 
prijedloga izmjena i dopuna programske sheme.  

 
 
Ad. 7. 
Odlučeno je: 
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a) Sastanak s predstavnicima Soundset mreže održat će se 4. listopada 2010. godine s 
početkom u 10.00 sati. 

b) Trgovačkom društvu Kapital net d.o.o. uputit će se odgovor da su svi javni natječaji 
raspisani na temelju odluka Vijeća, a sukladno zakonskim i podzakonskim aktima.  

c) Prije donošenja konačne odluke vezane za prigovor na rad nakladnika Radio Đakovo 
obavit će se neposredni nadzor nad radom nakladnika dana 7. listopada 2010. godine, 
a isti će obaviti gđa M. Udiljak i E. Strika.  

d) Prije donošenja konačne odluke vezane za probleme nakladnika Hrvatski radio – Radio 
postaja Nova Gradiška obavit će se neposredni nadzor.  

 
 

Dovršeno u 14.30 sati 

 
 

NASTAVAK 
39-10 sjednice Vijeća za elektroničke medije održan dana 28. rujna 2010. godine 

 
Započeto u 11.15 

 
PRISUTNI: Zdenko Ljevak, Olga Ramljak, Marija Udiljak, Damir Hajduk, Zdravko Kedžo, 

Ljubomir Stefanović i Ernest Strika 
 
OSTALI 
PRISTUNI: Nives Zvonarić 
 
Nastavak sjednice otvorio je predsjednik Vijeća Zdenko Ljevak i konstatirao da postoji kvorum za 
donošenje pravovaljanih odluka te predložio sljedeći: 
 
D N E V N I   R E D: 

1. Nadzor nad radom nakladnika 

 

 
Predloženi dnevni red jednoglasno je prihvaćen 

 
 
Ad. 1. 
Odlučeno je: 

a) od nakladnika Nova TV d.d. zatražit će se očitovanje da li je sponzor emisije In 
Magazin, 19. srpnja 2010. godine, bio Franck d.d. budući da je u vremenu od 18:54-
18:55 emitiran razgovor s manekenkom Ljupkom Gojić koja za vrijeme trajanja 
razgovora vezanog za Franckove proizvode u ruci drži šalicu na kojoj je jasno vidljiv 
logo Franck Cafféa 

b) od nakladnika HRT  zatražit će se očitovanje da li je sponzor emisije Potrošački kod, 30. 
kolovoza 2010. godine bila Magma d.d. budući da je emitiran prilog o kupovini 
školskih torbi, u kojemu se gledatelje savjetovalo kako odabrati dobru školsku torbu, a 
u dijelu priloga pojašnjava se zašto su torbe od 30,00 ili 100,00 kuna lošiji i štetniji 
izbor za zdravlje djeteta, od torbe za 400,00 kuna, a isto tumači glasnogovornica 
Magme d.d. 



 4

c) od nakladnika RTL Hrvatska d.o.o. zatražit će se očitovanje da li je sponzor emisije 
Exkluziv, 24. rujna 2010. godine bio Hrvatski telekom d.d. – T-Mobile budući da je 
emitiran prilog o prodaji novog mobilnog uređaja iPhone 

d) za jednu od idućih sjednica Vijeća pripremit će se uvid u europsku praksu vezanu za 
pitanje oglašavanja – split screen 

e) za jednu od idućih sjednica Vijeća pripremit će se europska praksa vezana za 
utvrđivanje vrijednosti proizvoda 

 
 
 

Dovršeno u 12.10 sati 
 
 
 
Zapisnik sastavila        Predsjednik Vijeća 
 
Nives Zvonarić        Zdenko Ljevak  


